

Title (en)

Device for the sealing and continuous discharging of the container of a processing plant.

Title (de)

Vorrichtung zum Verschliessen und kontinuierlichen Entleeren des Behälters einer Aufbereitungsmaschine.

Title (fr)

Dispositif de fermeture et de vidage continu du réservoir d'une installation de préparation.

Publication

**EP 0114366 A2 19840801 (DE)**

Application

**EP 83112922 A 19831221**

Priority

DE 3302109 A 19830122

Abstract (en)

[origin: ES8503610A1] Described is an apparatus for closing and continuously emptying the container of a processing machine by means of a closure cover (6-9) which is arranged in the bottom (1) of the container and which is driven so that it can be moved into and out of the emptying opening (2) in the bottom (1) of the container by way of a pivotal shaft (17) acting as a lifting means on a mounting means, for example a mounting arm (16), outside the container. In order to permit both coarse and fine adjustment of the discharge rate in operation and also closure of the container, without incurring high levels of capital investment and also with robust operating characteristics, the invention provides that the closure cover (6-9) has a controllable rotary drive means (11, 14, 15), the pivotal shaft (17) acting as the lifting means is connected to a control drive means (21) for precise adjustment of the inclination of the mounting arm (16) and that the emptying opening (2) has a downwardly frustoconically flaring discharge hopper (4) into which the closure cover (6-9) can engage.

Abstract (de)

Beschrieben ist eine Vorrichtung zum Verschließen und kontinuierlichen Entleeren des Behälters einer Aufbereitungsmaschine mittels eines im Behälterboden (1) angeordneten Verschlußdeckels (6-9), der über eine Schwenkwelle (17) als Hubeinrichtung an einem Lager, z.B. einem Lagerarm (16), außerhalb des Behälters in die Entleerungsöffnung (2) im Behälterboden (1) hinein- und herausbewegbar angetrieben ist. Um ohne hohe Investitionskosten und auch bei robustem Betriebsverhalten sowohl eine Grob- als auch eine Feinregelung des Austrages im Betrieb sowie ein Verschluß des Behälters zu ermöglichen, ist erfundungsgemäß vorgesehen, daß der Verschlußdeckel (6-9) einen regelbaren Drehantrieb (11, 14, 15) aufweist, die Schwenkwelle (17) als Hubeinrichtung zur genauen Einstellung der Neigung des Lagerarmes (16) mit einem Steuerantrieb (21) gekoppelt ist und daß die Entleerungsöffnung (2) einen sich nach unten kegelstumpfförmig erweiternden Auslauftrichter (4) aufweist, in welchen der Verschlußdeckel (6-9) eintauchen kann.

IPC 1-7

**B01F 15/02**

IPC 8 full level

**B01J 3/02** (2006.01); **B01F 15/00** (2006.01); **B01F 15/02** (2006.01); **B65D 90/62** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B01F 35/45** (2022.01 - US); **B01F 35/451** (2022.01 - EP); **B01F 35/453** (2022.01 - EP)

Cited by

FR2641225A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0114366 A2 19840801; EP 0114366 A3 19850814; EP 0114366 B1 19870819;** AT E28985 T1 19870915; AU 2310284 A 19840726; AU 566910 B2 19871105; BR 8400225 A 19840828; CA 1218626 A 19870303; DE 3302109 A1 19840809; DE 3302109 C2 19870917; DE 3373062 D1 19870924; ES 528989 A0 19850301; ES 8503610 A1 19850301; IN 160968 B 19870822; JP H0543597 B2 19930702; JP S59142991 A 19840816; US 4560283 A 19851224; ZA 84253 B 19840926

DOCDB simple family (application)

**EP 83112922 A 19831221;** AT 83112922 T 19831221; AU 2310284 A 19840105; BR 8400225 A 19840119; CA 445700 A 19840120; DE 3302109 A 19830122; DE 3373062 T 19831221; ES 528989 A 19840119; IN 2CA1984 A 19840102; JP 741284 A 19840120; US 57156584 A 19840117; ZA 84253 A 19840112